

Date: 04 January 2023

التاريخ: 04 يناير 2023

To: Boursa Kuwait Company K.S.C.P.

السادة/ شركة بورصة الكويت
المحترمين،
تحية طيبة وبعد ،،،

Subject: Comment on rumors circulated in social media.

**الموضوع / التعقيب على شائعات متداولة في وسائل
التواصل الاجتماعي.**

With reference to what was circulated in the social media, and in compliance with clause number (4-4) in dealing with rumors and news as specified in chapter four of the tenth module of CMA law number (7) of 2010 and its bylaws regarding the establishment of Capital Markets Authority and regulating securities activities, We would like to inform you that what was circulated in social media regarding DGCA letter addressed to Jazeera Airways is one of the periodic matters and the final shares allocated to the Kuwaiti National Air Carriers are subject to several considerations, including the availability of routes, seats allocated for each route, the ability and desire of each operator to fly to those routes.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ووفقاً للمادة رقم (4-4) الخاصة بالتعامل مع الشائعات والأخبار من الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته، نود الإشارة إلى ما تم تداوله في بعض مواقع التواصل الاجتماعي بشأن الكتاب المتداول من الإدارة العامة للطيران المدني إلى شركة طيران الجزيرة، نود التوضيح أن موضوع الكتاب يعد من الأمور الدورية وتخضع الحصص النهائية المخصصة لشركات النقل الجوي الوطنية الكويتية لعدة اعتبارات منها توافر الخطوط والسعات المقعدية المخصصة لكل خط على حدة وقدرة ورغبة كل مشغل العمل على تلك الخطوط.

It is difficult to determine the financial impact currently as it is subject to the actual seat occupancy factor with the yield for each seat.

كما يرجى العلم بأنه يصعب حالياً تحديد الأثر المالي حيث أنه يخضع لنسبة الإشغال الفعلي للمقاعد مع هامش الربح لكل مقعد.



روهيث راماشاندران
الرئيس التنفيذي

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

الجزيرة.
Jazeera.